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Protokół nr 10/2019 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 13 maja 2019  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Inspektor Urzędu Miejskiego – Alicja Łopatka 

Inspektor Urzędu Miejskiego – Kamila Tomaszewska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak, przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Następnie głos zabrał mieszkaniec Karolewa – Wojciech Półtoraczyk, który wnioskował  

o zorganizowanie wybiegu dla psów, jako lokalizację wskazał miejsce na targowisku. Koszt  

w Gostyniu ok 60 tys. zł. 

 

Burmistrz poinformował, że zadanie to nie musi być realizowane w tym roku, można 

zaplanować w budżecie na rok 2020. Obecnie jest porządkowany teren, będzie ogrodzony  

i wstępnie przygotowany. 
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Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Strategii rozwoju miasta i gminy 

Borek Wlkp. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor Urzędu Miejskiego – Jolanta 

Majchrzak.  

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionym, w tym osobom bezdomnym z terenu gminy Borek Wlkp. 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak przedstawiła uzasadnienie do w/w 

projektu. 

 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że pozytywnie opiniuje tylko jeśli chodzi o mieszkańców 

naszej gminy. Jednak jeśli chodzi o osoby spoza naszej gminy, które przypadkowo meldują się 

w na terenie gminy Borek Wlkp. to nie. 

 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak poinformowała, że Kierownik 

MGOPS, że do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy między innymi 

udzielenie schronienia, zapewnienie posiłku oraz niezbędnego ubrania osobom tego 

pozbawionym. W projekcie uchwały są określone szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. W większości są to osoby z terenu  

naszej gminy, które mieszkają w barakach czy innych miejscach, w których nie mogą 

przebywać i należy je skierować szczególnie w okresie zimy do noclegowni. 

 



Str.3 /8 

Radny Michał Dopierała uważa, że jest to nie zasadne, jeśli ktoś melduje osoby przypadkowo, 

a później Gmina musi ponosić koszty. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania. 

 

3) Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak przedstawiła w/w ocenę. 

Uwag nie zgłoszono. 

Obecna radna Elżbieta Wojciechowska 

 

4) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Kamila Tomaszewska 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 1 

radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania. 

 

5) Regulaminu utrzymania czystości i porządku n terenie gminy Borek Wlkp. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Kamila Tomaszewska. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2)Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,  nieobecny radny Michał Dopierała 

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny  wstrzymał się od głosowania. 

 

6) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2)Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania,  

nieobecni radni: Michał Dopierała, Andrzej Kubiak 
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7) zmiany granic sołectwa Jeżewo i Sołectwa Wycisłowo 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania,  

nieobecni radni: Michał Dopierała, Andrzej Kubiak 

 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Wycisłowie 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania,  

nieobecni radni: Michał Dopierała, Andrzej Kubiak 

   

9) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Borek Wlkp.   

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania 

nieobecni radni: Michał Dopierała, Andrzej Kubiak 

 

10) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcia umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym  

Obecny radny Andrzej Kubiak. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak wnioskował o wycofanie projektu uchwały celem 

szczegółowego rozpoznania sprawy.  

Za wycofaniem projektu uchwały z porządku sesji głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał 

się od głosowania, 1 radny był przeciwny. 

 

11) wystąpienia z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością w Gostyniu 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania 

nieobecny radny Michał Dopierała 

 

     12) włączenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie i Przedszkola   

   Samorządowego w Zalesiu do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM- Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania 

nieobecny radny Michał Dopierała 

 

13) zmiany uchwały NR XXIV/140/2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 12 maja 

2016 roku w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. 

wraz z oddziałami zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania 

nieobecny radny Michał Dopierała 

 

 14) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2019 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

    1)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie wstrzymał się od głosowania,   

    3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny  wstrzymał się od głosowania 

nieobecny radny Michał Dopierała 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący komisji Finansów, 

rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich- Radosław Andrzejak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


